
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Znojmo

dne. 12.12.2018 – zasedací místnost Hasičské stanice Znojmo, Pražská 3873/59b

přítomni : Procházka L., Ing. Novosad J., Kondler V., Ing. Verčerková J., Bloudíček 
M., Hrbáček A., Lesová R., Klouda J., Veleba J., Ing. Biegler B., Souček R., plk. Mgr. 
Chromý R.

omluveni : Klouda V.

program : 

1. Zahájení a schválení programu
2. Kontrole splnění úkolů minulého jednání VV OSH Znojmo
3. Zhodnocení VVH
4. Informace o mimořádném VV SH ČMS
5. Plán práce roku 2019
6. Rozpočet OSH pro rok 2019, seznámení s hospodařením roku 2018
7. Stanovení inventarizační komise 
8. Diskuse
9. Závěr jednání

1. Zahájení a schválení programu – Procházka L. zahájil jednání VV OSH Znojmo, 
přivítal Mgr. Chromého a poděkoval za poskytnutí prostor pro jednání. 
Seznámil přítomné s programem jednání. 

2. Kontrola splnění úkolů minulého jednání VV OSH Znojmo – úkoly byly splněny
3. Procházka L. seznámil členy VV s delegováním na výroční valné hromady. Dle 

sdělení starosty OSH Znojmo je v okrese 127 aktivních SDH. Do 12.12.2018 již
proběhlo 22 VVH. 
Členové VV – OHS
Okrsek č. 1 – Kondler, Klouda V. okrsek č. 11 – Ing. Novosad
Okrsek č. 2 – Bloudíček okrsek č. 12 – Klouda V., Veleba
Okrsek č. 3 – Ing. Novosad okrsek č. 13 – Ing. Večerková, Ing. Biegler

Okrsek č. 4 – Procházka, Ing. Biegler okrsek č. 14 - Kondler
Okrsek č. 5 – Procházka, Lesová okrsek č. 15 – Procházka, Salátová
Okrsek č. 6 – Souček okrsek č. 16 - Kondler
Okrsek č. 7 – Bloudíček okrsek č. 17 – Klouda J., Ing. Biegler
Okrsek č. 8 – Kondler okrsek č. 18 – Hrbáček, Lesová
Okrsek č. 9 – Ing. Biegler, Ing. Večerková okrsek č. 19 – Klouda V.
Okrsek č. 10 – Bloudíček okrsek č. 20 – Ing. Novosad, Hrbáček



4. Informace k mimořádnému VV SH ČMS, které se konalo 8.12.2018 přednesl 
starosta OSH Znojmo pan Procházka. Na mimořádném VV se volil nový 
starosta sdružení. Mezi kandidáty byli Ing. Aulický, p. Slámečka a p. Salivar. 
p. Slámečka měl lepší vystoupení, podpořilo a zvolilo ho 80% delegátů, p. 
Salivara zvolilo pouhých 17,9 %. Do řádného sjezdu, který bude v roce 2020 
byl zvolen p. Slámečka, slíbil dovést sdružení do 6. sjezdu.

5. Plány práce za radu velitelů, mládeže, prevence a OKRR předali p. 
Procházkovi, ten zabezpečí jejich zveřejnění na web stránkách OSH Znojmo.

6. S rozpočtem OSH Znojmo na rok 2018 seznámila přítomné členy VV p. 
Salátová, nečekají se žádné mimořádné výdaje a rozpočet by měl být 
vyrovnaný. P. Salátová rovněž seznámila členy VV s průběžným 
hospodařením za rok 2018. V roce 2018 nebyly žádné mimořádné výdaje ani 
příjmy a výsledek hospodaření se očekává rovněž vyrovnaný.

7. V tomto bodě starosta OSH Znojmo p. Procházka jmenoval inventarizační 
komisi ve složení :
Předseda – Ing. Večerková
Členové – Ing. Biegler a Klouda Vl.

8. Diskuse – p. Procházka navrhl za OSH Znojmo vyznamenání pro dobrovolné 
hasiče :
- P. Diviš / Černín – zasloužilý hasič
- P. Zifčák a Kyzyvát / Šanov – Za příkladnou práci
- P. Kubík / Dolenice – Za zásluhy

P. Procházka byl 3.12.2018 na zasedání zastupitelstva města Znojma 
poděkovat městu za spolupráci a podporu dobrovolných hasičů okresu 
Znojma. Ing. Novosad navrhl, aby se konala porada ORP a obce, kde by byla 
instruktáž pro starosty obcí. P. Procházka předal informaci od Ing. Němečkové
z SH ČMS, že pro další rok bude méně dotací. P.Bloudíček konstatoval, že se 
udělené medaile nezapisují do evidence členů a žádá nápravu. P. Souček 
navrhl, aby se problémy řešily písemně a ne ústně, připojil se Ing. Biegler. Ing.
Novosad řekl, že Smlouva o kolektivním členství zůstavá, mělo by se však 
napsat starostům obcí, zda se smlouvou souhlasí. P. Procházka seznámil členy
VV s cestou do Olomouce popřát arcibiskupovi.

9. závěrem p. Procházka popřál všem členům VV příjemně prožité vánoční 
svátky a hodně sil do další práce v roce 2019.




